
RFP 1000256240 CANCELLATION NOTICE 
Chemical Water Treatment Services  

 

This is to advise you that unfortunately, this solicitation will be cancelled due to an inordinate amount of 

issues with the Statement of Work. Following the site visits that were conducted on 29 February 2024, it 

was clear that the SOW document is incomplete, unclear and does not provide enough specific and 

useful information to allow contractors to submit a thorough bid that is clearly reflective of the actual 

needs and value thereof. We therefore consider the risk to Canada to be sufficient to warrant the 

cancellation of this solicitation. Until a proper SOW comprising of all the necessary information, details, 

specs, etc. is written, we will not be able to retender. 

 

 

 

APM 1000256240 AVIS D’ANNULLATION 
Services de traitement chimique de l'eau 

 

 

Ceci est pour vous aviser que malheureusement, cette sollicitation sera annulée dû au montant excessif 

de problèmes avec l’énoncé des travaux. À la suite des visites de sites effectuées le 29 février 2024, il est 

apparent que l’ÉdT est incomplet, manque de clarté et ne fournit pas assez d’information spécifique et 

utile pour permettre aux contracteurs d’émettre une soumission complète et clairement représentative 

des besoins ainsi que des coûts réels. Nous considérons donc que le risque pour le Canada est assez 

important pour justifier l’annulation de cette sollicitation. Jusqu’à ce qu’un ÉdT approprié comprenant 

toute l’information nécessaire, détails, spécifications etc. soit émis, nous ne pourrons effectuer une 

autre sollicitation.  

. 


